



The International Canadianist

International Council for Canadian Studies

250, City Centre, Suite 303, Ottawa, Ontario, Canada K1R 6K7
Tel.: (613) 789-7834; fax: (613) 789-7830; email: guy.leclair@iccs-ciec.ca
<http://www.iccs-ciec.ca>

FRANÇAIS

FRUITFUL EXCHANGES BETWEEN CROATIAN AND CANADIAN SCHOLARS

What makes it possible for a university teacher from Croatia to teach in a Canadian university? The answer: A Canadian Studies grant and the support of the Canadian Ambassador in Croatia set the conditions to allow a university professor from Croatia to come to Canada and teach in a Canadian university and help to conclude a memorandum of understanding between a Croatian and a Canadian university. To learn more, [click here](#).

THE IMPACT OF CANADIAN STUDIES AT A GLANCE

The publication of the latest *Reports of ICCS Member Associations and Associate Members* shows the vitality displayed across the world by the twenty-one Canadian Studies Associations and six Associate Members. To learn more, [click here](#).

FOREIGN AFFAIRS AND INTERNATIONAL TRADE AND INTERNATIONAL EDUCATION

The efforts deployed by the Canadian Department of Foreign Affairs and International Trade (DFAIT) towards international education are designed to help attain DFAIT's strategic results in international relations and to fulfill its mandate. To learn more about these efforts, [click here](#).

[Comments, click here.](#)

Issue 10, 06-07-09



Le canadieniste international

Conseil international d'études canadiennes

250, City Centre, bureau 303, Ottawa, Canada K1R 6K7

Tél. : (613) 789-7834; téléc. : (613) 789-7830; courriel : guy.leclair@iccs-ciec.ca

<http://www.iccs-ciec.ca>

ENGLISH

DES ÉCHANGES FRUCTUEUX ENTRE UNIVERSITAIRES CROATES ET CANADIENS

Comment un professeur croate peut-il se retrouver chargé de cours dans une université canadienne? La réponse : une bourse d'études canadiennes, combinée au soutien de l'ambassadeur du Canada en Croatie. Ceux deux éléments ont mis en place les conditions requises pour permettre à un professeur d'université croate de venir enseigner dans une université canadienne et d'aider également à conclure un protocole d'entente entre une université croate et une université canadienne. Pour en apprendre plus, [cliquez ici](#).

L'IMPACT DES ÉTUDES CANADIENNES EN BREF

La publication du dernier *Rapports des associations membres et des membres associés* du Conseil international d'études canadiennes (CIEC) démontre la vitalité des 21 associations d'études canadiennes et des six membres associés à travers le monde. Pour en apprendre plus, [cliquez ici](#).

LE MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES ET DU COMMERCE INTERNATIONAL ET L'ÉDUCATION INTERNATIONALE

Les efforts du ministère des Affaires étrangères et Commerce international Canada (MAECI) à l'égard de l'éducation internationale contribuent à atteindre les résultats stratégiques du ministère en relations internationales et à remplir son mandat. Pour en apprendre plus, [cliquez ici](#).

[Commentaires, cliquez ici.](#)

Numéro 10, 06-07-09